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Številka: 9000-6/2024                                                                                                       PREDLOG 

Datum:              26. 2. 2024        

   

   

Z A P I S N I K 

 

13. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bila v ponedeljek, 26. februarja  2024, ob 15. 

uri v sejni sobi na Magistratu na Ptuju, Mestni trg 1/I, soba 8. 

 

Sejo je, na podlagi 23. člena Statuta občine in 21. člena Poslovnika sveta, sklicala in vodila Nuška Gajšek, 

županja Mestne občine Ptuj, ki je uvodoma pozdravila prisotne na seji in ugotovila sklepčnost seje. 

 

Skupaj prisotni svetniki: mag. Sonja Žibrat, Franjo Rozman, Eva Zorko, Luka Žižek, Sandra Pjanić, Miha 

Damiš, Nuša Vrabl Ferenčič, Dušan Fric, Blaž Prelog, dr. Andrej Čuš, Sergeja Puppis Freebairn, Milan 

Klemenc, dr. Renata Debeljak, Jernej Čuš, Petek Štefan, Ljudmila Grabar, Alen Iljevec, Dejan Rožmarin, 

Sergej Ivanuša, mag. Vlasta Stojak, Vladimir Koritnik, Lina Habjanič, Alen Hliš, dr. Metka Petek Uhan in 

mag. Sonja Purgaj. 

 

Svojo odsotnost je v skladu s prvim odstavkom 30. člena Poslovnika sveta napovedal in opravičil:  

Šeruga Boštjan, Maša Goričan, dr. Uroš Vek in Andrej Lazar. 

 

Na seji sveta so prisostvovali tudi: Alen Jevtović, direktor mestne uprave,  Benjamin Panikvar, vodja 

Oddelka za javne finance, Tadej Zorec, namestnik vodje Oddelka za gospodarske dejavnosti, Alenka 

Korpar, direktorica Skupne občinske uprave občin v Spodnjem Podravju, mag. Janko Širec, direktor 

Komunalnega podjetja Ptuj d.d.,  Matej Gajser, vodja Oddelka za splošne zadeve, Denis Hrga, Oddelek 

za splošne zadeve, Zdenka Ristič, Oddelek za  splošne zadeve, Mirjana Ščavničar Orešek, Oddelek za 

javne finance. 

  

Na seji prisotni novinarji sredstev javnega obveščanja: Dženana Kmetec, Anemari Kekec, Hojka Berlič, 

Gregor Mlakar, Miha Masten. 

 

Pred obravnavo gradiva je predsedujoča mestni svet seznanila, da se današnja seja slikovno snema. 

Posnetek seje si lahko ogledajo v okviru programske sheme PeTV. 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

Z vabili za današnjo 13. redno sejo je županja predlagala 8 točk možnega dnevnega reda. Vabilo in 

pripadajoče gradivo je bilo v četrtek, dne 15. februarja 2024, objavljeno in dostopno na spletni strani Mestne 

občine Ptuj, na naslovu www.ptuj.si in v zavihku seje občinskega sveta za interne uporabnike.  

 

Predlog za skrajšani postopek v 2. točki dnevnega reda: 

Osnutek (predlog) Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem načrtu 

Mestne občine Ptuj, šeste spremembe in dopolnitve (kratek postopek) 

 

http://www.ptuj.si/
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Obrazložitev: Glede na to, da gre za manj zahtevne spremembe in dopolnitve odloka, sem mestnemu 

svetu predlagala v obravnavo in sprejem odloka po skrajšanem postopku. 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo ter Odbor za gospodarstvo soglasno 

podpirata predlog za sprejem odloka po skrajšanem postopku. 

 

Statutarno pravna komisija: Ker navedene spremembe in dopolnitve spreminjajo obstoječi predpis v 

manjši meri so, v skladu s 93. členom Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, izpolnjeni pogoji za 

sprejem odloka po skrajšanem postopku. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu za obravnavo in sprejem odloka po skrajšanem postopku, je predsedujoča 

dala na glasovanje naslednji  

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme osnutek (predlog) za obravnavo in sprejem po 

skrajšanem postopku v 2. točki dnevnega reda, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 25 navzočih soglasno (ZA-25, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

Predlog za skrajšani postopek v 3. točki dnevnega reda: 

Osnutek (predlog) Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o merilih za določitev podaljšanega 

obratovalnega časa gostinskih obratov in kmetij, na katerih se opravlja gostinska dejavnost na 

območju Mestne občine Ptuj – skrajšani postopek 

 

Obrazložitev: Glede na to, da gre za manj zahtevne spremembe in dopolnitve odloka, sem mestnemu svetu 

predlagala v obravnavo in sprejem odloka po skrajšanem postopku. 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo ter Odbor za gospodarstvo soglasno 

podpirata predlog za sprejem odloka po skrajšanem postopku. 

 

Statutarno pravna komisija: Ker navedene spremembe in dopolnitve spreminja obstoječi predpis v manjši 

meri so, v skladu s 93. členom Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, izpolnjeni pogoji za sprejem 

odloka po skrajšanem postopku. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu za obravnavo in sprejem odloka po skrajšanem postopku, je predsedujoča 

zaključila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme osnutek (predlog) za obravnavo in sprejem po 

skrajšanem postopku v 3. točki dnevnega reda, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 25 navzočih soglasno (ZA-25, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

Ker ni bilo dodatnih predlogov za spremembe ali dopolnitve, z vabili predlaganega dnevnega reda, je 

predsedujoča predlagala naslednji 

 

DNEVNI RED: 

1. Predlog zapisnika 12. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

2. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem načrtu Mestne 

občine Ptuj, šeste spremembe in dopolnitve 

3. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o merilih za določitev podaljšanega 

obratovalnega časa gostinskih obratov in kmetij, na katerih se opravlja gostinska dejavnost na 

območju Mestne občine Ptuj  

4. Predlog Sklepa o soglasju k spremembi cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih 

služb varstva okolja odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode ter storitev 
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povezanih z nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi 

napravami v Mestni občini Ptuj 

5. Predlog Sklepa o potrditvi Finančnega načrta in Načrta obvladovanja tveganj v zvezi z 

obratovanjem odlagališča CERO Gajke za leto 2024 

6. Volitve in imenovanja: 

    a) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet javnega vzgojno-

izobraževalnega zavoda Osnovna šola Olge Meglič 

    b) Predlog Sklepa o soglasju k imenovanju direktorja zavoda »Lokalna energetska agentura 

Spodnje Podravje, Zavod za promocijo in pospeševanje trajnostnega energetskega razvoja, Ptuj« 

7. Pobude in vprašanja 

8. Informacije 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 25 navzočih soglasno (ZA-25, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani dnevni red. 

 

1. Predlog zapisnika 12. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

 

Ker na predlog zapisnika ni bilo pripomb, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog zapisnika 12. redne seje Mestnega sveta 

Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 25 navzočih soglasno (ZA-25, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani predlog zapisnika. 

 

2. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem načrtu Mestne 

občine Ptuj, šeste spremembe in dopolnitve  

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo ter Odbor za gospodarstvo soglasno 

podpirata predlog odloka. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog odloka, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu odloka, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o občinskem prostorskem načrtu Mestne občine Ptuj, šeste spremembe in dopolnitve, šeste 

spremembe in dopolnitve, v predloženem besedilu.  

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 25 navzočih soglasno (ZA-25, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

3. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o merilih za določitev podaljšanega 

obratovalnega časa gostinskih obratov in kmetij, na katerih se opravlja gostinska dejavnost na 

območju Mestne občine Ptuj  

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo ter Odbor za gospodarstvo soglasno 

podpirata predlog odloka. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog odloka, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Županja Nuška Gajšek je navzoče povabila k razpravi, v kateri je sodelovala Lina Habjanič iz svetniške 

skupine Levica, ki je povedala, da je vesela spremembe, saj so jo v preteklosti tudi sami predlagali. Povedala 
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je, da upa na pozitivne učinke v kratkem času. 

 

Ker ni bilo več razprave o predlogu odloka, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o merilih za določitev podaljšanega obratovalnega časa gostinskih obratov in kmetij, na 

katerih se opravlja gostinska dejavnost na območju Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 25 navzočih soglasno (ZA-25, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

4. Predlog Sklepa o soglasju k spremembi cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih 

služb varstva okolja odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode ter storitev 

povezanih z nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi 

napravami v Mestni občini Ptuj 

 

Odbora za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo ter Odbor za 

gospodarstvo soglasno podpirajo predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Županja Nuška Gajšek je navzoče povabila k razpravi, v kateri je sodeloval Milan Klemenc iz svetniške 

skupine Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ. Povedal je, da ga veseli, da so svetniške skupine začele gledati v 

isto smer in da je prišlo do točke, kjer ne samo, da prihaja do podražitev, prihaja tudi do pocenitev in da 

bodo občani in občanke plačevali manj. 

 

Ker ni bilo več razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o soglasju k spremembi cen storitev 

obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja odvajanja in čiščenja komunalne in 

padavinske odpadne vode ter storitev povezanih z nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami 

in malimi komunalnimi čistilnimi napravami v Mestni občini Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 25 navzočih z večino glasov (ZA-23, 

PROTI-1, VZDRŽAN-1) sprejel predlagani sklep. 

 

Županja Nuška Gajšek je predlagala, da se naredi uradni zaznamek, saj je mag. Sonja Žibrat, svetniška 

skupina SD- socialnih demokratov Ptuj, pomotoma glasovala proti predlogu sklepa. 

 

5. Predlog Sklepa o potrditvi Finančnega načrta in Načrta obvladovanja tveganj v zvezi z 

obratovanjem odlagališča CERO Gajke za leto 2024 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo ter Odbor za gospodarstvo soglasno 

podpirata predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Finančnega načrta in 

Načrta obvladovanja tveganj v zvezi z obratovanjem odlagališča CERO Gajke za leto 2024, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 25 navzočih soglasno (ZA-25, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 
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6. Volitve in imenovanja: 

    a) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet javnega vzgojno-

izobraževalnega zavoda Osnovna šola Olge Meglič 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog sklepa o imenovanju 

Alenke Lorber, Maje Majnik Berghaus in Iztoka Uhana za nove predstavnike Mestne občine Ptuj v Svet 

javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Olge Meglič.  

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k predlogu sklepa nima pripomb in predlaga 

mestnemu svetu, da ga po obravnavi sprejme. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov Mestne 

občine Ptuj v Svet javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Olge Meglič, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 25 navzočih z večino glasov (ZA-23, 

PROTI-0, VZDRŽAN-2) sprejel predlagani sklep. 

 

6. Volitve in imenovanja: 

    b) Predlog Sklepa o soglasju k imenovanju direktorja zavoda »Lokalna energetska agentura 

Spodnje Podravje, Zavod za promocijo in pospeševanje trajnostnega energetskega razvoja, Ptuj« 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog sklepa, s katerim daje 

soglasje k imenovanju Milana Klemenca za direktorja zavoda Lokalna energetska agentura Spodnje 

Podravje, Zavod za promocijo in pospeševanje trajnostnega energetskega razvoja, Ptuj«. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k predlogu sklepa nima pripomb in predlaga 

mestnemu svetu, da ga po obravnavi sprejme. 

 

Županja Nuška Gajšek je navzoče povabila k razpravi, v kateri je sodeloval Franjo Rozman iz svetniške 

skupine Slovenska demokratska stranka. Predlagal je, da če se bodoči direktor strinja, da se objavi 5. letni 

program dela zavoda, da bodo občanke in občani vedeli, kaj se vse obljublja in da ne bo pomislekov, da je 

bilo to politično imenovanje. Županja je povedala, da ne vidi problem v tem, da se program objavi. 

 

Ker ni bilo več razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o soglasju k imenovanju direktorja 

zavoda »Lokalna energetska agentura Spodnje Podravje, Zavod za promocijo in pospeševanje 

trajnostnega energetskega razvoja, Ptuj«, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 23 navzočih z večino glasov (ZA-16, 

PROTI-1, VZDRŽAN-6) sprejel predlagani sklep 

 

7. Pobude in vprašanja 

 

Pisna vprašanja in pobude, ki smo jih prejeli za to sejo, so objavljena na spletni strani Mestne občine Ptuj 

in v zavihku Seje občinskega sveta za interne uporabnike. 

 

Dejan Rožmarin, svetniška skupina Nova Slovenija – krščanski demokrati je posredoval 

vprašanje št. 394/13 (foto): 
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Zanima me kdo je bil naročnik oziroma izvajalec čiščenja mulja iz reke Drave na desnem bregu. Za sabo ni 

počistil svojih cevi oziroma ali se mislijo dela nadeljevat in je zato pustil te cevi na desnem bregu reke Drave 

blizu opazovalnice za ptice. 

 

Sergej Ivanuša, svetniška skupina Državljansko gibanje Resnica je posredoval  

pobudo št. 395/13: 

Predlagam, da se na novem Rogozniškem pokopališču postavi digitalni iskalnik grobov – info točka. Glede 

na čas v katerem živimo, bi bilo primerno, da tudi na tem delu preidemo na digitalizacijo. Digitalni iskalnik 

grobov oziroma info točka bi obiskovalcem pomagal pri iskanju lokacij grobov. 

Na info točki bi obiskovalci dobili informacije:  

- Osmrtnice 

- Obvestila in novice 

- Iskalnik pokojnikov s prikazom lokacije groba in sliko nagrobnika 

- Virtualni ogled pokopališča 

 

Sergej Ivanuša, svetniška skupina Državljansko gibanje Resnica je posredoval  

vprašanje št. 396/13: 

Kino Ptuj v zadnjih letih beleži dobro obiskanost, kar je spodbudno in pohvale vredno. V letu 2022 je Kino 

Ptuj obiskalo 18.838 obiskovalcev. Preteklo leto 2023 je bila obiskanost že 21.529 obiskovalcev 

 (podatki iz spleta). Ali je Kino Ptuj s takšno obiskanostjo finančno samostojen? Koliko finančnih sredstev je 

bilo v letu 2023 iz CID namenjenih za Kino Ptuj? Kakšni so skupni letni stroški za delovanje Kino Ptuj? 

Glede na cene vstopnic preostalih članic Art Kino mreže me zanima ali je v planu povišanje 

cene vstopnic v Kino Ptuj? 

 

Sergej Ivanuša, svetniška skupina Državljansko gibanje Resnica je posredoval  

vprašanje št. 397/13: 

Kolikšen je skupen znesek kateri je bil iz občinskega proračuna namenjen za storitve Javnim službam Ptuj 

v letu 2023? Prosim za podatek z razčlembo po storitvah. 

 

Sergej Ivanuša, svetniška skupina Državljansko gibanje Resnica je posredoval  

pobudo št. 398/13: 

V starem mestnem jedru Ptuja je na nekaterih ulicah veliko skritih nevarnosti za pešce. Res je, da se nekaj 

takšnih nepravilnosti popravi, ampak veliko jih pa ostane več let nespremenjenih. JSP kot odgovorni 

odgovarjajo, da bi večino teh napak lahko uredili le s celovito preplastitvijo cestišč ampak, da za to ni 

zagotovljenih finančnih sredstev v MO Ptuj. Predlagam, da v kolikor so nevarnosti zaznane, da se vsaj 

površinsko uredijo. Potencialne nevarnosti se naj prav tako označijo ali ogradijo, da se s tem seznani pešce 

na pazljivost. 

 

Sergej Ivanuša, svetniška skupina Državljansko gibanje Resnica je posredoval  

pobudo št. 399/13: 

Ustanovljen je bil Javni zavod za mladino, šport in turizem Ptuj. Na spletni strani MO Ptuj pod »Javni zavodi« 

so še vedno samostojno zapisani CID, Zavod za šport in Zavod za turizem. Kje lahko občani pridejo do 

kontaktnih podatkov za novoustanovljen zavod? Predlagam, da se čim prej uredi samostojna spletna stran 

za novoustanovljen zavod. 

 

Sergej Ivanuša, svetniška skupina Državljansko gibanje Resnica je posredoval  

pobudo št. 400/13 (foto): 

Predlagam postavitev tehnične ovire za umiritev prometa v Cankarjevi ulici. Tehnično oviro bi postavili na 

mesto kjer je na sliki označeno z rdečo barvo (pred izvozom za kino). Na tej cesti veliko voznikov vozi 

prehitro. Na zadnjem delu Cankarjeve ulice proti Prešernovi ulici stanovalci dostopajo do svojih vhodov in 

v tem delu ni urejene varne poti. Varnost bomo povečali, če bomo s tehnično oviro dosegli nižje hitrosti 
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vožnje. Prav tako predlagam, da se zadnji del Cankarjeve ulice osvetli (klanec), ker so v nočnem času pešci 

ob cestišču težko vidni. 

 

Sergej Ivanuša, svetniška skupina Državljansko gibanje Resnica je posredoval  

vprašanje št. 401/13: 

Zakaj je bil letos odpovedan TV prenos mednarodne karnevalske povorke? Vzrok, da je bila slaba 

vremenska napoved ne odtehta, ker obstaja veliko prireditev kjer v veliko slabših vremenskih pogojih 

poskrbijo za TV prenos. Veliko ljudi zaradi zdravstvenih ali drugih težav ne more obiskati povorke in jim TV 

prenos veliko pomeni. 

 

Sergej Ivanuša, svetniška skupina Državljansko gibanje Resnica je posredoval  

vprašanje št. 402/13: 

Kolikšen je bil letošnji strošek organizacije ter izvedbe kurentovanja? Prosim za razčlenjen odgovor glede 

na to, za kaj je bil namenjen določen znesek. 

 

Sergej Ivanuša, svetniška skupina Državljansko gibanje Resnica je posredoval  

vprašanje št. 403/13 (foto): 

Zakaj Javni zavod za turizem, šport in mladino kot organizator kurentovanja ob določitvi trase mednarodne 

povorke izbere takšno traso, da predstavlja nevarnost za udeležence? V karnevalski povorki so ljudje 

maskirani in imajo po večini otežen pogled. Z raznoraznimi poškodbami cestišča na sami trasi je tveganje 

za resno poškodbo veliko. Če gre za tradicionalno traso se naj poskrbi, da bo le-ta varna in bodo poškodbe 

cestišča pred izvedbo povorke odpravljene. 

 

Sergej Ivanuša, svetniška skupina Državljansko gibanje Resnica je posredoval  

vprašanje št. 404/13 (foto): 

Na območju Podvincev ob večjih nalivih ali večdnevnih deževjih voda po kanalih ne odteka. Vzrok za to je 

neustrezno odvodnjavanje, ker so kanali povezani v krog. Takšno stanje je od ureditve nove ceste do glavne 

ceste. Velika ponikovalnica za to območje je v preteklosti bila na ozemlju, kjer se je uredilo odlagališče 

odpadkov - Gajke. Zakaj se takrat ni uredila nadomestna ponikovalnica? Zakaj takšno stanje ostaja leta in 

leta? Predlagam, da se MO Ptuj aktivno zavzame za ta problem in uredi ustrezno ponikovalnico. 

 

Sergej Ivanuša, svetniška skupina Državljansko gibanje Resnica je posredoval  

vprašanje št. 405/13 (foto): 

Ali je projekt skate park dokončan? Glede na to, da ga vsakodnevno »že« uporablja veliko otrok smatram, 

da je dokončan. Zakaj se ne odstrani ograja katera je namenjena zaščiti gradbišča? 

 

Sergej Ivanuša, svetniška skupina Državljansko gibanje Resnica je posredoval  

vprašanje št. 406/13 (foto): 

Rabelčja vas se je v zadnjem obdobju z izgradnjo novih blokov močno spremenila. So pa vsa ta gradbena 

dela tudi pustila sledi na cesti (posedanje), ker so vsakodnevno po tej poti vozili težki tovornjaki. Ali je občina 

od izvajalcev gradnje blokov zahtevala, da morebitne poškodbe cestišča sanirajo? Glede na povečano 

število prebivalcev na tej lokaciji bi bilo potrebno urediti tudi cesto, da bo varna za pešce, šolarje… . 

Predlagam širitev ceste ter ureditev pločnika. 

 

Dr. Uroš Vek, svetniška skupina Slovenska ljudska stranka je posredoval 

pobudo št. 407/13 (foto): 

Na pobudo občank in občanov predlagam MO Ptuja, da namesti koše za smeti na novo narejeni kolesarski 

stezi Ob železnici. 

 

Metka Petek Uhan, dr. med. spec., svetniška skupina Gibanje svoboda Ptuj je posredovala  

vprašanje št. 408/13: 
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Zanima nas podatek o prihodih in odhodih zaposlenih v Mestni upravi MO Ptuj in Skupni občinski upravi 

občin v Spodnjem Podravju v letih 2022 in 2023 (ločeno po letih, po organizaciji in oddelku). Podatki naj 

bodo pripravljeni na način, da se izpostavijo posamezni podatki: 

a) celotno število prihodov v posameznem letu; 

b) celotno število odhodov v posameznem letu; 

c) število odhodov glede na željo posameznika (odpoved delavca); 

d) število odhodov zaradi poteka pogodbe za določen čas (nepodaljšanje 

pogodbe); 

e) število odhodov zaradi izrednih, rednih ali krivdnih odpovedi delovnega 

razmerja; 

f) število odhodov zaradi upokojitve posameznika; 

g) število odhodov zaradi premestitve posameznika na SOU Spodnje Podravje. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

vprašanje št. 409/13: 

Sanacija in plazenje brežine Ptujskega gradu - kdo je odgovoren za povzročitev tega stanja in kdo za 

sanacijo? V javnosti je bilo precej opozoril že ob goloseku brežine, kaj se bo zgodilo in točno to se sedaj 

dogaja, zato me zanima, kdo je odredil golosek in kdo ga je izvedel, a bo kdo odgovarjal za to? Pozivam 

občino, da enkrat izpostavi odgovorne, ki naj tudi ustrezno odgovarjajo za nastalo stanje. Prav tako je precej 

zgražanja na način sanacije plazenja brežine Ptujskega gradu. Nekateri celo ocenjujejo, da zna vse skupaj 

zgrmeti po bregu navzdol. V izogib črnemu scenariju nekateri predlagajo zasaditev dreves. Zanima me, kdo 

je odgovoren za sanacijo in na kak način se bo izvedla, da bo kakovostno opravljena in estetska? 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 410/13: 

Nestrokovno obrezovanje in sekanje dreves razburja mnoge meščane, posebej tiste z arborističnim 

znanjem. Po eni strani obstajajo projekti ozelenitve mesta, po drugi strani pa sami uničujemo obstoječo 

favno in floro. Kritike padajo tako čez vzdrževalce občinskih površin kot tudi zasebnih, pri čemer ima občina 

pravico urediti tudi to (nekatere občine že imajo ustrezne odloke, druge o njih razmišljajo, npr. mariborska 

in ljubljanska). Vsled navedenega bi predlagala, da mestna občina organizira javno tribuno, kamor naj 

povabi tako strokovnjake arboriste kot zainteresirano javnost, izsledke pa implementira v občinskih odlokih. 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 411/13: 

Objave letnih poročil - občan me je opozoril na to, da JSP nima objavljenih letnih poročil od leta 2016 naprej, 

zato me zanima, ali imajo vsi ptujski občinski zavodi in vsa občinska podjetja ažurno objavljena letna 

poročila na svojih spletnih. V kolikor jih nimajo, apeliram, da jih nemudoma objavijo. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 412/13: 

JSP naj vzpostavijo facebook stran za komunikacijo s krajani, kamor lahko le ti podajo predloge in opozorijo 

na črne točke. Hkrati me zanima statistika Portala Izboljšamo Ptuj. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 413/13: 

Projekt obvoznice - glede na to, da je Dars obvestil javnost, da se začne letos graditi cesta Ormož-Markovci, 

naj občina pospeši aktivnosti za izgradnjo obvoznice in obvozne ceste, kajti krajani Spuhlje in Budine so 

večkrat jasno povedali, da se ne strinjajo z navezave nove glavne ceste na Ormoško cesto. Naprošam za 

navedbo konkretnih aktivnosti in dogovorov z državo. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 414/13: 
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Dopolnitev pobude 385/12. Naprošam za informacijo, kdo je pripravil tabelo v odgovoru in za potek izračuna 

te tabele, kajti občan, ki je gospodinjski odjemalec toplote me je opozoril na to, da je preveril nekaj številk 

iz tabele in jih primerjal ter izračunal s cenami iz veljavnih cenikov, kjer pa pride do razlik. JSP naj podrobno 

in razumljivo napiše obrazložitev. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 415/13 (foto): 

Občina naj apelira na podjetje RGP, da počisti za seboj smeti, ki jih je pustila na Ranci in jih veter raznaša 

naokoli. 

 

Jernej čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval  

pobudo št. 416/13: 

Prenova avtomobilske ceste vzdolž CMD: Ob vsakem močnejšem nalivu »teče potok« v smeri od 

semaforjev po celotni dolžini CMD proti avtobusni postaji. Pešci (šolska pot v ŠC Ptuj!) so zato izpostavljeni 

škropljenju, ki ga povzročajo mimo vozeči avtomobili. 

 

Jernej čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval  

pobudo št. 417/13: 

Sanacija - ureditev delno asfaltne, delno gramozne krožne ceste za blokom CMD 8, 10, 12 in 14 (garaže): 

Zemljišče je v upravljanju MO Ptuj, krožna cesta se uporablja kot javna, saj jo uporabljajo tako zaposleni na 

Perutnini kot izvajalci vseh javnih storitev, uporabniki parkirišča pri avtobusni postaji, lastniki garaž pod 

avtobusno postajo in vsi stanovalci ter obiskovalci. Gramozirano cestišče je polno globokih lukenj in je zelo 

nevarno za kolesarje in predvsem za starejše občanke in občane. MO Ptuj naj cestišče nemudoma sanira 

saj dogovori o ureditvi ceste potekajo že od leta 2017 še vedno redno ne vzdržuje. Vsako leto stanovalci 

sami zasipavajo velikanske luknje, ki jih povzročajo predvsem tovornjaki, in s tem preprečijo morebitne 

poškodbe starejših stanovalcev. 

 

Jernej čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval  

pobudo št. 418/13: 

Podajam pobudo, da se pred blokom CMD 8, 10 in 12 izvede preplastitev ulice saj je dovozna pot k bloku 

v celoti dotrajana, polna je lukenj – udarnih jam in na določenih mestih dvignjena do te mere, da je vozna 

površina nevarna in neprimerna za vožnjo z vozili kakor za občanke in občane. 

 

Jernej čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval  

pobudo št. 419/13: 

Podajam pobudo, da se ustrezno uredi parkirišče za blokom CMD 14-16, ki bo preprečilo »divje parkiranje« 

na zelenicah, parkirišče je neurejeno ter ob deževju poplavljeno. Vozniki se poslužujejo parkiranja po vseh 

površinah ne glede na to ali je namenjeno parkiranju ali ne. S tem posledično uničujejo zelenico, zmanjšujejo 

pretočnost prometa, zapirajo intervencijsko pot in povečano parkiranje ovira prehod občank in občanov ter 

je nevarno. Povečan promet ogroža otroke, ki prihajajo na otroško in športno igrišče, pa tudi stanovalce, ki 

odnašajo smeti v smetnjake oz. hodijo v garaže. Zelo moteč je tudi hrup, zlasti ob jutranjih urah, saj 

parkirišče leži pod okni spalnic. Zaradi številnih parkiranih vozil se parkirišče vse bolj zajeda v zelene 

površine. Ob deževju je neuporabno, saj je preplavljeno. 

 

Jernej čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval  

pobudo št. 420/13: 

Ureditev ekoloških otokov: Stanovalci imamo težave zaradi namernega uničevanja smetnjakov in brskanja 

po smeteh. Zelo pogosto odlagajo smeti (celo kosovni odpad) tudi drugi občani. Ker naša soseska leži ob 

avtobusni postaji in predstavlja vhod v mesto, pričakujemo, da bo MO poskrbela za urejen videz – z 

ureditvijo prostora za ekološke otoke. 
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Jernej čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval  

pobudo št. 421/13: 

Ureditev pešpoti za upravno zgradbo Perutnine (ob ograji) in zasaditev dreves ob njej, s čimer bi MO Ptuj 

udejanila tudi zavezo iz svoje strategije o trajni mobilnosti. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval  

pobudo št. 422/13: 

Podajam pobudo, da se na lokalni cesti LC328152, Volkmerjeva cesta - Mestni vrh postavi tabla VI VOZITE. 

Po obnovi ceste so se na omenjenem odseku hitrosti izjemno povečale in vozniki ne polagajo pozornosti 

na prehitro vožnjo in bi postavitev table bila opomnik voznikom pri prekoračitvah hitrosti. S postavitvijo bi 

opozarjali voznike v primeru prekoračitve hitrosti in pripomogli k večji varnosti vseh udeležencev v prometu. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval  

pobudo št. 423/13: 

Podajam pobudo na mojo pobudo št. 268/7 iz leta 2019, da strokovne službe Mestne občine Ptuj preverijo 

izpolnjevanje pogojev za plačevanje neprofitnih najemnin za stanovanja po 90. členu Stanovanjskega 

zakona. Preveri se naj izpolnjevanje pogojev za pridobitev neprofitnega najemnega stanovanja po 90. členu 

Stanovanjskega zakona. To pomeni, da se lahko v vseh primerih, kjer se z odločbo ugotovi, da najemnik 

ne izpolnjuje pogojev za pridobitev neprofitnega stanovanja v najem, ne gre pa za obstoj krivdnega 

odpovednega razloga, se prične zaračunavati tržna najemnina v višini, kot je določena s sklepom o 

stanovanjski najemnini. Zaradi izboljšanja življenjskih razmer najemnikov neprofitnih stanovanj in 

nepravilnih podatkov za izračun najemnin obstaja verjetnost, da nekateri najemniki tako izkoriščajo status, 

ki jim več ne pripada. S tem socialno šibkejše in tiste, ki izpolnjujejo pogoje za pridobitev neprofitnega 

stanovanja postavljajo v neenakopraven položaj. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval  

pobudo št. 424/13: 

Podajam pobudo, da se glede na povečane in spremenjene prometne tokove pristopi k izdelavi nove 

prometne študije pri čemer se naj pripravijo analize in predlaga celostne rešitve, ki bodo za občanke in 

občane ter MO Ptuj najbolj sprejemljive. 

 

Dr. Renata Debeljak, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 425/13: 

Podajam pobudo, da se nujno sanira posedeno vozišče Zagrebške ceste pri hš. 57, kjer zaradi težkega 

tovornega prometa se je cesta občutno posedla in ogroža varnost udeležencev, še posebej je nevarna za 

enosledna vozila. Sredstva za sanacijo naj črpajo iz odškodnine obvozne ceste v času obnove starega 

mostu, saj je takrat na omenjenem odseku potekal obvoz za katerega je občina dobila odškodnino. 

 

Dr. Renata Debeljak, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 426/13: 

Podajam pobudo, da se na Zagrebški cesti na odseku LC 328302 (od Zagrebške ceste 57 do R3 710) omeji 

promet na največjo dovoljeno maso 3,5t ter na odseku LC 328302, na Turnišču, Zagrebška 74-79b, kjer naj 

bo promet dovoljen samo za stanovalce, enako kot je na odseku LC 328041 (Ptuj - Hajdina). Gre za enako 

kategorijo ceste in je del spalnega naselja BT24. Prav tako naj se smiselno uredi dovoljen promet za 

Gospodarske javne službe, ki izvajajo javno službo, ostali tovorni promet pa naj se promet preusmeri na 

ceste drugega ranga. 

 

Dr. Renata Debeljak, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 427/13: 

Na odseku R3 710/0352 in R2 454/1520 (območje MO Ptuj, od Suhe veje do Hajdine) se naj omeji tovorni 

promet na NDM 3,5t. Enako velja že na relaciji Hajdina-Miklavž. 
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Dr. Renata Debeljak, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 428/13: 

Na odseku R2 454/1520 (od Suhe veje do Turnišč) Zagrebška cesta v območju spalnega naselja BT35 se 

naj tovorni promet omeji samo za stanovalce. Danes se na omenjenem odseku tovorna vozila izogibajo 

cestnini, ter s tem obremenjujejo okolje in uničujejo cesto. 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

pobudo št. 429/13: Alternativni predlog svetniški pobudi 348/10. 

Podajam alternativni predlog, vezan na prestavitev tabel, na katerih so predstavljene faze sanacije in 

renovacije Stare steklarske z Vrazovim trgom, in sicer, da se table zgolj prestavijo izpred Stare steklarske 

na prehod med Vrazovim trgom in Aškerčevo ulico. Obrazložitev: na trenutni lokaciji so table v precejšnjo 

napoto, prav tako pa ob večjih sunkih vetra lahko predstavljajo nevarnost imovini in pa obiskovalcem. Na 

predlagani lokaciji bi zadostili tako pogoju predstavitve projekta renovacije Stare steklarske z Vrazovim 

trgom, obenem pa bi se prostor pred Staro steklarsko dodatno odprl za morebitne dogodke in druženje. Ker 

se bližajo toplejši meseci, menim, da ne gre ne za pregrob poseg v prostor in bi lahko na ta način izboljšali 

izkušnjo obiska Stare steklarske in predvsem njenega dvorišča. 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

vprašanje št. 430/13: Vprašanje, vezano na svetniško pobudo 380/12 

Podajam vprašanje, vezano na pobudo, podano na predhodni seji. Glede na to, da so Javne službe Ptuj 

izrazile pripravljenost za brezplačno oddajo stojnic v primeru mesečne izvedbe sejma na lokaciji ptujske 

tržnice in so tudi istočasno izrazili, da organizacije niso pripravljeni prevzeti, me zanima, če bi 

novoustanovljeni Javni zavod Ptuj lahko prevzel organizacijo sejma. Glede na to, da bi šlo za sezonski 

(15.04. do 15.10.) dogodek in glede na to, da je bil eden od poglavitnih argumentov združevanja zavodov 

ta, da bi zagotovili fluidnost kadra, predlagam, da glede na pripravljenost preostalih potencialnih akterjev, 

Javni zavod Ptuj prevzame organizacijo dogodka. Z dogodkom bi popestrili dogajanje na zdaj mnogokrat 

opuščeni lokaciji, na kateri se žal njenega potenciala velikokrat ne izkorišča (izjema zimsko dogajanje, 

občasni letni koncert in enkratna izvedba festivala Dnevi poezije in vina), obenem pa bi lokalnim 

ponudnikom ponudili brezplačno platformo, na kateri bi se lahko predstavili (tako pridelovalci, kot tudi 

obrtniki in umetniki). Posebej vezano na prehransko oskrbo prebivalcev, menim, da bi na ta način lahko 

praktično predstavili primer dobre prakse, na kak način se lahko relativno enostavno sledi principom kratkih 

dobavnih verig, spodbujanja direktnih odkupov od lokalnih kmetov in pa nezanemarljivo tudi povezovanja 

okoliškega ruralnega okolja s središčnim urbanim. V kolikor za samem zavodu ni zadostnega kadra, nadalje 

predlagam razširitev s pozivom k sodelovanju v lokalni delovni skupini. 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

vprašanje št. 431/13: 

Vprašanje: ali se bo MO Ptuj prijavila na Javni natečaj za pridobitev naziva Branju prijazna občina? 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

vprašanje št. 432/13: 

Kdaj se bo realizirala investicija v dvigalo, ki vodi v Galerijo mesta Ptuj? 

Kot že znano, se Galerija mesta Ptuj trenutno nahaja v najvišjem nadstropju stavbe na Prešernovi ulici 29 

na Ptuju in je trenutno brez dvigala, kar pomeni, da je osebam z gibalnimi oviranostmi onemogočen dostop 

do razstavnih prostorov galerije. V povezavi s tem, da se zagotovi univerzalna dostopnost, ne glede na 

stopnjo oviranosti, podajam zgornje vprašanje. 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

pobudo št. 433/13: 
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Podajam pobudo, da se pri Cestnem podjetju Ptuj preveri možnost cenejšega mesečnega pavšala za 

parkiranje uslužbencev Doma upokojencev in Zdravstvenega doma Ptuj na gramoznem parkirišču na 

Potrčevi ulici 11. Ker se zaposleni obeh zavodov srečujejo z izrazito omejenimi možnostmi parkiranja, dajem 

pobudo, da se preveri pripravljenost podjetja Cestno podjetje Ptuj, ki je lastnik omenjenega parkirišča, da 

bi zaposlenim v teh zavodih ponudila za 50% znižano ceno mesečne dovolilnice za parkiranje. 

 

Franjo Rozman, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredoval 

pobudo št. 434/13: 

zavedajoč se, da je redna telesna vadba zelo pomembna za zdravje, apeliram na MO Ptuj, da vzpodbudi 

vse javne zavode in družbe, kjer je ustanoviteljica ali soustanoviteljica, da se v okviru svojih programov 

povabi udeležence k rednemu gibanju in telesni vadbi. Minute za gibanje bi lahko vsaj enkrat tedensko 

uvedli npr. med ogledom različnih prireditev (tudi športnih), v kinu, v knjižnici, tudi na tržnici, … Postajamo 

digitalna družba in naši otroci pripadajo digitalni generaciji, zato predlagam, da se občanom omogoči na 

spletni strani MO Ptuj dostop do digitalne knjižnice vaj ter do napotkov, kako dostopati do aplikacij, ki 

ponujajo različne programe z vadbo. Verjamem, da bi takšna ideja pripomogla k izboljšanju splošnega 

počutja in zdravja občanov MO Ptuj. 

Utemeljitev: 

Slovenija ima nacionalni sistem spremljanja in nadzora, tako imenovan SLOfit, ki zbira podatke ITM otrok, 

kožno gubo in osem motoričnih testov letno, že od leta 1987. Sistem pokriva približno 90 % populacije stare 

med 6 in 19 let z velikostjo vzorca med 180 000 in 190 000 letno v preteklih letih. Glede na podatke iz leta 

2014 je bilo 26,4 % dečkov in 22,2 % deklic prekomerno telesno težkih ali debelih (Starc in sod., 2015). 

Razlika po spolu se pojavi po 11 letu starosti in sicer z višjo prevalenco prekomerne telesne teže in debelosti 

pri dečkih. Vrh prekomerno telesno težkih in debelih deklic je 

dosežen v starosti med 9 in 10 let (26 – 27 % prekomerno telesno težo ali debelih) in pri dečkih med 11 in 

12 leti (30 % prekomerno telesno težo in debelih), nato se v splošnem zmanjšuje. Prevalenca, ki jo je ocenil 

Kovač s sodelavci (2012) je prav tako temeljila na SLOfit podatkih iz leta 2011 in kažejo primerljive rezultate, 

kot podatki iz leta 2014. Med slovenskimi otroci so na reprezentativnem vzorcu petletnikov ocenili, da je 17 

% dečkov in 21 % deklic prekomerno telesno težkih ali debelih (Sedej in sod., 2014) Vir: stroski otroske 

debelosti 0.pdf (nijz.si) 

Podatki meritev športno-vzgojnega kartona so pokazali, da je še vedno več otrok s težavami v gibalnem 

razvoju kot pa pred pandemijo. To nakazuje na dejstvo, da se otroci še vedno ne gibajo toliko kot pred 

časom korone. "Še vedno ima več kot 60 odstotkov otrok težave v gibalnem razvoju, to se odraža tudi na 

ostalih vidikih v izobraževalnem in socialnem življenju. Imajo slabo samopodobo, se slabo počutijo in učijo," 

je razložil dr. Gregor Starc. Pri merjenju telesnega maščevja so opazili, da se je indeks telesne mase (ITM) 

vrnil nazaj na enako raven, kakor je bil pred pandemijo. Tudi kožna guba nadlahti je skoraj enaka kot pred 

pandemijo, delež otrok s prekomerno telesno težo pa je skoraj enak kot včasih. To pomeni, da so otroci 

znižali telesno maso z nečim drugim in ne z gibanjem. Pri tem je možno, da z nezdravim načinom 

prehranjevanja. Možen vzrok za to je v tem, da morda kot družba govorimo preveč o debelosti in prehrani 

ter premalo o gibanju. 

Vir: https://www.zurnal24.si/slovenija/tezave-ima-kar-60-odstotkov-otrok-v-sloveniji- 

407121#google_vignette - www.zurnal24.si 

 

8. Informacije 

 

- V torek, 27. februarja 2024, ob 18. uri: Prireditev ŠPORNTK LETA 2023 MESTNE OBČINE PTUJ 

- v sredo, 6. marca 2024: REZ TRTE NA PTUJSKEM GRADU 

- v soboto, 16. marca 2024: ČISTILNA AKCIJA V Mestni občini Ptuj (v primeru dežja bo akcija 

prestavljena na 23. 3. 2024) 

 

Županja Nuška Gajšek je navzoče seznanila z informacijami. 
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- Lina Habjanič iz svetniške skupine Levica je dodala, da bo na CID-u Ptuj v  ponedeljek, 18. 3. 2024 

dogodek: USTVARJAMO DIALOG MED MLADIMI IN EVROPSKIMI POSLANCI_KAMI IN SE 

PRIPRAVLJAMO NA VOLITVE V EVROPSKI PARLAMENT 

 

Ker je bil dnevni red 13. redne seje izčrpan, se je predsedujoča navzočim na seji zahvalila za udeležbo in 

sodelovanje in sejo sklenila ob 15.35 uri. 

 

Zapisnik pripravila: Nuška Gajšek 

Mirjana Ščavničar Orešek županja 


